



目录

醒酒.....1
 产品组件.....3
 组装.....4
 主要参数指标.....5
 出酒.....6
 注意.....7

中文

提示：
 我们的产品出厂时都是干净的。但我们仍建议第一次使用前先将醒酒器清洗几次后开始使用。

使用指南 **醒酒**

设计原理
 该产品是一款电子醒酒器，传送黄金比例的空气与酒混合，对红酒增氧功能是传统红酒增氧器的数倍效果，达到瞬间醒酒的目的。

1

使用6节AAA电池

一键操作

醒酒 **使用指南**

产品特点

1. 一键式操作
2. 专利产品
3. 锁扣设计
4. 水洗

传统醒酒

电动醒酒器，有效降低红酒因酿制时所产生的苦涩与杂味，挥发红酒中的杂醇，完全释放红酒的韵味与轮廓，留住酒滑润芳香的醇正口感，简单、快速，瞬间醒酒。完胜传统醒酒方式。

2

使用指南 **产品组件**

上盖 主体 吸管

指示灯 大按钮

上盖开关按键 瓶口固定套 电池槽 吸管接头 出酒管

醒酒器打开/关闭:

- * 将醒酒器吸管末端插入红酒瓶内，逆时针 (OPEN) 方向旋转开关一定角度，开关可正常向下按压，按下上方按钮，此时红色指示灯亮，便可立即享用被充分唤醒的红酒。
- * 当不用醒酒器时可顺时针 (LOCK) 方向旋转开关一定角度，开关不可向下按压，即紧锁开关。

3

组装 **使用指南**

开盖按键 开盖指示箭头

LOCK OPEN

按住开盖按键，旋转上盖，当开关按键如上图所示上下对齐时，可轻松拉出上盖，然后正确装入6节7号电池，套好上盖旋转安装好产品。

4

详细参数 **主要参数指标**

功能特点

1. 瞬间醒酒，直接入杯，高效快速；
2. 增压的空气传送黄金比例的空气与酒混合，有效降低酒中苦涩口感，可明显感受入口柔顺；
3. 安装6节AAA (7号) 电池，可连续使用数百次的容量为750ml的饮品；
4. 产品适用绝大多数通用酒瓶口内径；
5. 防水等级为IP44、可冲洗，清洁方便快捷；

尺寸和重量

外形尺寸	约162.5*φ60mm (高*直径，不含出酒管与吸管)
重量	约218g (不含电池)

其它

电机规格	DC6V RF-370CA-06V22
电池容量	AAA 1.5V 6节

5

出酒 **注意事项**

本产品所附的吸管符合99%的红酒使用，唯有少数且特殊的红酒瓶规格会造成吸管末端接触瓶底而产生出酒不顺的情形，请避免此情况发生。

当红酒瓶里剩余的量接近醒酒器吸管底部时，为避免剩余的红酒滴到桌面，请您将酒杯放在醒酒器出酒管处。

因受限于红酒瓶和瓶底的造型不同，在使用本产品出酒时，最终会剩余约50ML的在瓶底无使用。

6

清洁与保存 **注意**

清洁与保存

- * 双重清洁，可清洁产品内部通道和外部冲洗。
- 1. 外部冲洗时请在确认①上盖是盖好的②开关是处于关闭状态的情况下冲洗(将旋转按钮向LOCK方向转动以关闭产品 见下图图1)；
- 2. 清洗产品内部通道时可参考下图中的内部清洗通道(见下图图2/图3)；
- * 产品防水等级IP44。
- * 请勿使用清洁剂清洗您的电子醒酒器的水流通道
- * 产品使用后，请确认产品干净、干燥没有水分，再收纳回包装盒中。
- * 产品没有使用时请置于孩童无法取得的地方，避免产生危险。
- * 长时间没有使用本产品时，请将电池取出。

双重清洁

外部冲洗时 关闭产品开关

内部通道清洗1

内部通道清洗2

图1 图2 图3

7



CATALOG

- 1 Clean Before First Use
- 2 Breif Introduction
- 3 Use Instructions
- 4 Cautions
- 5 Clean and Store

English

CLEAN BEFORE FIRST USE

We suggest that you run clean water through the Aerator before first use. The product is designed to seal on a standard wine bottle mouth opening and will only push water through the tube and spout if used in a sealed state.

1

Specifications

Size	Φ60*162.5 mm (Not Include the Tube and Spout)
Weight	218 g (Not Include Battery)
Power Source	6 X AAA Battery
Waterproof	IP44

BREIF INTRODUCTION

Mixes Wine & Air to Provide a Purer Wine Taste & Experience!

2

Battery Operation

One-touch operation

USE INSTRUCTIONS

PART A. (Top Cover) **PART B. (Electronic Body Assembly)**

Indicator Light 大按钮

Top Cover Switch 瓶口固定套

Dispense Switch 电池槽

Tube Cap 吸管接头

Battery Compartment 出酒管

Inlet 吸管

Spout

Air Injector Hole

3

Top Cover Switch

LOCK OPEN

Remove the Top Cover from the Electronic Body Assembly by pressing the Top Cover Switch and turn the cover to the right (counterclockwise) and pull the cover up and off the Electronic Body Assembly to expose the battery compartment

Insert 6 x AAA 1.5V batteries. Follow the polarity instruction in the battery compartment. With the "-" (negative) end of the battery against the spring.

4

5

* Open the bottle of wine and inset the tube of Wind Aerator into the bottle and gently press the Aerator down over the bottle mouth

* Place your glass under the spout, and press the Dispense Switch on the top of Electronic Body Assembly to dispense instantly a erated wine directly into your glass. Indicator Light over the spout goes red when working.

* Release the dispensing button before you remove the glass from under the spout.

Connect the Plastic Tube to the spout under the Electronic Body Assembly by pressing the tube end with the tube cap

6

CAUTIONS

If the activation button is not fully depressed, the dispensing speed of the wine and the aeration amount will be reduced.

Because of the indented base shape of most wine bottles, a fully dispensed bottle using will leave 1-2 ounces of wine in the bottle. As the liquid level in the bottle reaches the bottom of the plastic tube, a frothy mix of air and wine will be pushed up the tube. To prevent this last bit of wine drawn through the Wine Aerator from spraying wine bubbles form the spout, please put the mouth of your glass up close to the spout when you reach the bottom of your bottle. The Plastic Tue is suitable for most of wine bottle, only few special shape of the bottle is not match.

7

CLEAN AND STORE

Clean and Store

1. After use immediately clean and dry.
2. Two clean Channel, be sure Dispense Switch of Top Cover locked before cleaning.
3. Do not use detergents to clean the Aerator channel. Add a little lemon juice of vinegar to the rinsing water in the bottle if you want to improve the cleaning effect of flushing with water.
4. Remove the battery if haven't used in a long time.
5. Wipe clean and dry, store in the original product packaging.
6. This product is not a toy. And contains small parts not suitable for children under 5 years of age.

Locked Before Cleaning

Clean Channel 1

Clean Channel 2

8